



13 MAR, 2022

Program Jualan My Rakyat dapat sambutan

Mingguan Sarawak, Malaysia

Page 1 of 2

Program Jualan My Rakyat dapat sambutan

EARL ANEK

BINTANGOR: Program Jualan My Rakyat anjuran Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) dengan sokongan Kementerian Pertanian dan Industri Makanan (MAFI) serta kerjasama Kementerian Perdagangan Dalam Negeri Dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP) mendapat sambutan membe-ransangkan dari penduduk tempatan.

Sehubungan itu, Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Meradong, Datuk Ding Koug Hiing melahirkan perasaan gembira dan berterima kasih kepada semua pihak yang terlibat dengan program tersebut.

"Program ini bermula hari ini (semalam) sehingga esok (hari ini) di Tebingan Sungai Bintangor.

"Saya berharap program ini boleh membawa manfaat kepada petani di kawasan Meradong.



PROGRAM JUALAN KELUARGA MALAYSIA... Datuk Ding Koug Hiing menjalankan tinjauan ke Program Keluarga Malaysia di pasar raya G-Mart, Bintangor.

"Selain itu, saya berharap ia dapat mempromosi produk tempatan di Meradong ini juga

"terutamanya Tumpik dan Rojak Bintangor," katanya.

Beliau berkata demikian ke-

tika ditemu bual para pemberita selepas selesai merasmikan Program Jualan My Rakyat,

semalam.

Ding turut menggesa supaya program seperti ini dapat diteruskan bagi membantu golongan petani dan penduduk tempatan di Meradong.

"Saya dapat lihat sambutan dari pengunjung yang terdiri dari penduduk tempatan di sini sangat baik terhadap program ini.

"Mereka datang untuk membeli buah-buahan tempatan dan produk tempatan yang dijual di program ini," ujarnya.

Dalam pada itu, selain menjalankan tinjauan dari gerai-gerai jualan di Program Jualan My Rakyat, Ding turut menjalankan tinjauan di Program Keluarga Malaysia di pasar raya G-Mart, Bintangor.

Turut hadir, Pegawai Daerah Meradong, Badjuri Bidin, Pegawai Daerah Sarikei, Christopher Ranggau Unting, Penolong Pengarah Kanan FAMA Negeri Sarawak, Lois Unggah dan Ketua KPDNHEP Sarikei, Mohamad Zawawi.



13 MAR, 2022

Program Jualan My Rakyat dapat sambutan

Mingguan Sarawak, Malaysia

Page 2 of 2

SUMMARIES

BINTANGOR: Program Jualan My Rakyat anjuran Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) dengan sokongan Kementerian Pertanian dan Industri Makanan (MAFI) serta kerjasama Kementerian Perdagangan Dalam Negeri Dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP) mendapat sambutan memberansangkan dari penduduk tempatan. Sehubungan itu, Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Meradong, Datuk Ding Koung Hiing melahirkan perasaan gembira dan berterima kasih kepada semua pihak yang terlibat dengan program tersebut.